Άρνηση του αόριστου άρθρου ein-eine-ein
Για να σχηματίσουμε την άρνηση του αόριστου άρθρου βάζουμε το k- μπροστά και σχηματίζεται:

	
	Ενικός
	Πληθυντικός

	Nom.
	Kein κανείς
	keine καμία
	kein κανένα
	keine

	Akk.
	Keinen κανέναν
	keine καμία
	kein κανένα
	keine



Το  kein (κανένας) είναι η άρνηση  για ουσιαστικά και πάντα μπαίνει μπροστά από αυτά.

z.B. Ich habe eine Schokolade              Ich habe keine Schokolade
       Paul ist ein Schüler (μαθητής)        Paul ist kein Schüler   
       Ich habe ein Kind                           Ich habe kein Kind
       Ich habe zwei Kinder                     Ich habe keine Kinder   
               

